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Spørgsmål 

Bliver der betalingsparkering på det nye OUH og er ledelsen og evt. regionsrådets 

medlemmer fritaget? 

Eller har man lært af mange års katastrofale p-forhold på det gamle OUH? Som man 

har forsøgt at løse ved at straffe pårørende til syge og døende i min verden. Samt 

hvad er fordelingsnøglen ved en sådan kontrakt? 

Svar 

For nuværende er der ifølge OUH ikke truffet beslutning om parkeringsordningen på 

Nyt OUH og dermed heller ikke indgået nogen kontrakt på parkeringsområdet.  

 


